

Ministry of Gender Equality, Child Development and Family Welfare

Expression of Interest (EOI) for Consultancy Services for the development of an Information, Education and Communication (IEC) Strategy and Action Plan for the Ministry

The Ministry of Gender Equality, Child Development and Family Welfare (MGECDFW) is inviting proposals for an Expression of Interest (EOI) from prospective local consultants to develop an Information, Education and Communication (IEC) Strategy and Action Plan for the Ministry

Interested parties should forward their Expression of Interest along with their Curriculum Vitae (CV) to the Permanent Secretary at the address given below or by mail on pru@govmu.org with copy to aappadoo@govmu.org at latest by **Friday 05 October 2018 at 14 00 hrs.**

To access detailed Terms of Reference of the Consultancy, Consultants /team of Consultants/ Consultancy Firms are invited to visit the website of the Ministry of Gender Equality, Child Development and Family Welfare on gender.govmu.org.

A committee at the level of the Ministry will examine the list of potential candidates and the Ministry is not bound to select any of the Consultants submitting proposals as a result of this Expression of Interest.

For further information please contact Mr. A. Appadoo, Head Planning and Research Unit, on **405 3304** or Ms. B. Jogarah, Coordinator, on **405 3374**.

*Ministry of Gender Equality,
Child Development and Family Welfare
7th Floor, Newton Tower
Sir William Newton Street
Port Louis.
Tel : 405 3300*

September 2018

Ministère de l'égalité du genre, du développement de l'enfant et du bien-être de la famille

Appel à candidatures pour les services d'un consultant en vue de l'élaboration d'une stratégie et d'un plan d'action d'information, d'éducation et de communication pour le ministère

Le Ministère de l'égalité du genre, du développement de l'enfant et du bien-être de la famille invite de potentiels consultants locaux à élaborer une stratégie d'information, d'éducation et de communication ainsi qu'un plan d'action pour le ministère.

Les parties intéressées doivent soumettre leur candidature ainsi que leur curriculum vitae (CV) au **Secrétaire Permanent** à l'adresse ci-dessous ou par courrier électronique à l'adresse pru@govmu.org et une copie à l'adresse aappadoo@govmu.org au plus tard le **Vendredi 05 octobre 2018 à 14h00 heures**.

Pour accéder aux termes de référence détaillés, les consultants / équipes de consultants / cabinets de consultants sont invités à visiter le site web du Ministère de l'égalité du genre, du développement de l'enfant et du bien-être de la famille, gender.govmu.org.

Un comité mis en place au niveau du ministère examinera la liste des candidats potentiels et ce ministère n'est pas tenu de sélectionner les consultants soumettant des propositions à la suite de cette manifestation d'intérêt.

Pour de plus amples renseignements, veuillez contacter **M. A. Appadoo, Directeur du Planning and Research Unit**, sur le 405 3304 ou **Mlle B. Jogarah, Coordonnatrice**, sur le 405 3374.

*Ministère de l'égalité du genre, du
Développement de l'enfant et bien-être de la famille
7e étage, Newton Tower, rue Sir William Newton,
Port Louis*

Septembre 2018